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§ 1  

Val av justerare och dag för justering 

Beslut 

Ordförande Lotta Edholm (L) och vice ordförande Olle Burell 

(S) utsågs att justera protokollet från dagens sammanträde 

avseende ärenden med omedelbar justering. Ordförande Lotta 

Edholm (L) och ledamot Karin Lekberg (S) utsågs att justera 

protokollet från dagens sammanträde avseende övriga ärenden. 

Justering av protokoll ska ske senast torsdagen den 14 februari 

2019. 

 

 

 

 



 Sammanträdesprotokoll 

Nr 01/2019 

Sida 4 (37) 

2019-01-31 

 

 

 

 

Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 2   

Anmälan av protokoll från utbildningsnämndens 

antagningsdelegerade 2018-12-12 

Beslut 

Anmälan av protokoll från utbildningsnämndens 

antagningsdelegerade den 12 december 2018, som blivit 

vederbörligen justerat, anmäls och läggs till handlingarna. 
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§ 3 

Anmälan av protokoll från utbildningsförvaltningens 

förvaltningsgrupp 22 januari 2019 

Beslut 

Anmälan av protokoll från utbildningsförvaltningens 

förvaltningsgrupp den 22 januari 2019, som blivit vederbörligen 

justerat, anmäls och läggs till handlingarna. 
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§ 4  

Anmälan av beslut från kommunfullmäktige och 

kommunstyrelsen inom nämndens verksamhetsområde 

Beslut från kommunfullmäktige och kommunstyrelsen inom 

utbildningsnämndens verksamhetsområde anmäldes. 

 
Beslut 

Anmälan läggs till handlingarna. 
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§ 5   

Anmälan av delegationsbeslut, inkomna handlingar m.m. 

Delegationsbeslut till och med den 16 januari 2019 från: 

Förvaltningschefen 

Förskoleavdelningen 

Grundskoleavdelningen 

Gymnasieavdelningen  

Avdelningen för ekonomi och styrning  

Avdelningen för utveckling och samordning 

Avdelningen för personal- och kompetensförsörjning 

Avdelningen för uppdrag kring lärande och elevhälsa 

 

Anmälan av ordförandebeslut 2019-01-10 angående 

fastställande av rektors beslut om avstängning, samt 

avstängning av elev. 

Dnr 4.3.1-11438/2018.  

 

Anmälan av ordförandebeslut 2019-01-24 angående tre 

fastställande av rektors beslut om avstängning, samt beslut om 

avstängning av elever. 

Dnr 4.3.1-476/2019 

Dnr 4.3.1-625/2019  

Dnr 4.3.1-626/2019 

 

Anmälan av anställningsbeslut till och med den 8 januari 2019. 

 

Anmälan av beslut om att skolplikten upphör på grund av 

varaktig vistelse utomlands, 36 stycken beslut. 

Dnr 4.2.3-9876/2018. 

 

Anmälan av kontorsyttrande enligt samråd för utbyggd depå för 

tunnelbanan med anslutning till Farstagrenen.  

Dnr. 1.6.1-110/2019.  

 

Anmälan av kontorsyttrande gällande Förslag till ändring och 

hantering och genomförande av nationella prov, SKOLFS 

2013:19. 

- Svar på remiss från Skolverket  

Dnr. 1.6.1-11145/2018. 

 

Anmälan av protokoll från utbildningsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor från den 16 januari 2019. 

 

Anmälan av rapporterade anmälningar avseende kränkande 

behandlingar. 

 
Beslut 

Anmälan godkänns och läggs till handlingarna. 
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§ 6   

Verksamhetsplan 2019 för utbildningsnämnden  

 
Beslut 

1. Förslaget till verksamhetsplan och budget för 2019 

godkänns. 

2. Nämnden begär godkännande hos kommunstyrelsen av 

omslutningsförändringar motsvarande 1 855 mnkr, bilaga 2.  

3. Nämnden delegerar till utbildningsdirektören att besluta om 

fördelning av den del av statsbidraget för stärkt likvärdighet 

som inte fördelas i den socioekonomiska modellen, avsnitt 

4. 

4. Ersättningar till skolor inom egen regi, fristående 

verksamhet och interkommunal verksamhet godkänns, 

bilaga 5. 

5. Verksamhetsförändringar godkänns enligt avsnitt 1.3. 

6. Resultatenheter och anslagsenheter för 2019 godkänns enligt 

avsnitt 4 samt bilaga 2 och 3. 

7. Modell för prissättning vid försäljning godkänns, bilaga 7. 

8. Kostnader för köp från serviceförvaltningen fördelas ut till 

enheterna, bilaga 9. 

9. Kostnader för it-system och systemförvaltning fördelas ut 

till enheterna baserat på elevantalet och antal anställda under 

höstterminen 2018, bilaga 10. 

10. Plan för upphandling godkänns, bilaga 11.  

11. System och plan för intern kontroll godkänns, bilaga 12.  

12. Nämnden ansöker om medel inom ramen för stadens 

kompetensutvecklingssatsning, avsnitt 3 och bilaga 15 a-f. 

13. Verksamhetsplanen överlämnas till kommunstyrelsen. 

14. Därutöver anförs följande: 

 

Att klara skolan är den enskilt viktigaste faktorn för att våra  

barn ska kunna bygga sig ett gott liv. Alla barn i Stockholms 

skolor ska få en bra kunskapsutveckling som skapar 

förutsättningar för en bra framtid och möjliggör för dem att göra 

sina egna livsval oavsett var i staden de bor eller vilken 

bakgrund de har. Kunskapsuppdraget ska stå i fokus i 

Stockholms stads skolor. De viktigaste målen för 

utbildningsnämnden är att öka andelen elever som går ut 

grundskolan med behörighet till gymnasiet och att fler elever 

går ut gymnasiet med examensbevis.   

 

Otrygghet och bristande studiero drabbar hårdast de elever som 

har tuffast förutsättningar. Det ska råda nolltolerans mot våld 

och kränkningar i stadens skolor och skolorna ska fortsätta 

utveckla arbetet med våldsprevention. Bristande studiero under 

skoldagen stjäl tid från undervisningen. Att skolmiljön och 

miljön i klassrummet präglas av trygghet, förutsägbarhet och 
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lugn är viktigt för att främja lärande, god hälsa och minska 

stress bland elever. Alla skolor ska ha en god studiero. Arbetet 

med bland annat våldsprevention, hedersrelaterat våld, 

normkritik och sexuella trakasserier ska utvecklas i enlighet 

med skolans värdegrund.  

 

Det är våra rektorer, lärare, elevhälsopersonal och andra 

yrkesgrupper som arbetar ytterst för att uppfylla 

kunskapsuppdraget. Det administrativa arbetet för lärare och 

rektorer har ökat under många år och tagit fokus från 

förberedelse och genomförande av undervisningen, utveckling 

av skolenheternas arbete och det pedagogiska ledarskapet. Ett 

avgörande mål för att förbättra elevernas kunskapsutveckling 

och öka kunskapsresultaten är därför att minska den 

administrativa bördan för lärare och skolledare och öka tiden för 

samarbete, förberedelse och genomförande av undervisning 

samt fortbildning. Den centrala styrningen och stödet ska bidra 

till att ge lärare goda förutsättningar att i första hand förbereda 

och genomföra undervisning och till att ge rektorer goda 

förutsättningar att bedriva ett pedagogiskt ledarskap. De beslut 

som tas ska därför ta en eventuell ökad administrativ 

arbetsbörda i beaktande, samt väga dessa mot eventuella 

fördelar vad gäller att uppnå kunskapsmålen. 

Utbildningsförvaltningen ska i varje relevant tjänsteutlåtande ha 

med en bedömning av hur beslutet påverkar den administrativa 

arbetsbördan. 

 

Vi står inför en historisk och nödvändig omställning till en 

hållbar värld. Lärande för hållbar utveckling (LHU) är därför en 

viktig del av skolans läroplan och något som alla stadens skolor 

ska arbeta med. LHU innebär att eleverna arbetar 

ämnesövergripande med frågor om social, ekonomisk och 

ekologisk hållbarhet. Det är viktigt att alla skolor har 

förutsättningar att arbeta med och utveckla arbetet med lärande 

för hållbar utveckling. För att möjliggöra detta är det viktigt att 

lärarna har möjlighet till fortbildning inom detta område. Vi ser 

gärna också att fler skolor söker skolverkets utmärkelse ”Skola 

för hållbar utveckling”.  

 

Valfriheten är en avgörande del av skolsystemet i Stockholms 

stad, liksom för förskolan. I Stockholms stad ska lika villkor 

gälla mellan friskolor och kommunala skolor, mellan fristående 

förskolor och kommunala förskolor och utförare av pedagogisk 

omsorg. För att valfriheten ska fungera måste informationen om 

varför det är viktigt att välja och vilka alternativ föräldrar och 

elever har att välja mellan vara tydligt, både inom grundskola, 

gymnasieskola, förskola och pedagogisk omsorg. 

Förutsättningarna för ett aktivt skolval ska utredas med målet att 

samtliga föräldrar gör ett aktivt val. 
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Utbildningsnämndens verksamhet styrs av en stor andel 

indikatorer och aktiviteter. Det är avgörande att de indikatorer 

och aktiviteter som finns bidrar till att uppfylla 

kunskapsuppdraget. Det är Stockholms stads politiker, både i 

kommunfullmäktige och i utbildningsnämnden som ytterst sätter 

dessa mål. Därför bör målen över tid ses över och fokuseras så 

att det blir tydligt för alla anställda och elever och föräldrar 

vilka mål som behöver uppnås för att stärka elevernas 

kunskapsutveckling och öka kunskapsresultaten. En målsättning 

är att minska antalet mål. 
 

Ärendet 

Förvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 31 

januari 2019, dnr 1.2.1-75/2019. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samverkan med övriga avdelningar. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Förslaget till verksamhetsplan och budget för 2019 

godkänns. 

2. Nämnden begär godkännande hos kommunstyrelsen av 

omslutningsförändringar motsvarande 1 855 mnkr, bilaga 2.  

3. Nämnden delegerar till utbildningsdirektören att besluta om 

fördelning av den del av statsbidraget för stärkt likvärdighet 

som inte fördelas i den socioekonomiska modellen, avsnitt 

4. 

4. Ersättningar till skolor inom egen regi, fristående 

verksamhet och interkommunal verksamhet godkänns, 

bilaga 5. 

5. Verksamhetsförändringar godkänns enligt avsnitt 1.3. 

6. Resultatenheter och anslagsenheter för 2019 godkänns enligt 

avsnitt 4 samt bilaga 2 och 3. 

7. Modell för prissättning vid försäljning godkänns, bilaga 7. 

8. Kostnader för köp från serviceförvaltningen fördelas ut till 

enheterna, bilaga 9. 

9. Kostnader för it-system och systemförvaltning fördelas ut 

till enheterna baserat på elevantalet och antal anställda under 

höstterminen 2018, bilaga 10. 

10. Plan för upphandling godkänns, bilaga 11.  

11. System och plan för intern kontroll godkänns, bilaga 12.  

12. Nämnden ansöker om medel inom ramen för stadens 

kompetensutvecklingssatsning, avsnitt 3 och bilaga 15 a-f. 

13. Verksamhetsplanen överlämnas till kommunstyrelsen. 
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Yrkande 

Ordförande Lotta Edholm (L) samt Anna Cederschiöld (M) 

m.fl. Richard Åkesson (MP), Claes Nyberg (C) samt Christian 

Carlsson (KD) framlade ett eget förslag till beslut och yrkade 

bifall för detta.  

 

Olle Burell (S) m.fl. samt Tina Kratz (V) m.fl. framlade ett eget 

förslag till beslut och yrkade bifall för detta. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig 

finna att nämnden beslutat i enlighet med ordförandens yrkande. 

 
Reservation 

Olle Burell (S) m.fl. samt Tina Kratz (V) m.fl. reserverade sig 

mot nämndens beslut till förmån för eget förslag: 

 

1. Att delvis godkänna förslaget till verksamhetsplan och 

budget 2019   

2. Att därutöver anföra följande 

 

Alla barn och ungdomar i Stockholm, oavsett var i staden de bor 

eller vilken bakgrund de har, ska få en god och likvärdig 

utbildning. Målet är att alla barn går i förskola, att alla 

grundskoleelever uppnår gymnasiebehörighet och att alla tar sin 

gymnasieexamen innan de fyller tjugo. Alla medarbetare ska ha 

höga förväntningar på att var och en av eleverna ska nå goda 

resultat och utveckla sin fulla potential. Därför prioriterade våra 

partier ökade resurser till alla skolor och extra resurser till 

skolorna med de tuffaste utmaningarna i sina respektive 

budgetreservationer till kommunfullmäktige i höstas.  

 

Det är också bra att majoriteten valt att fortsätta med vår 

satsning på lärarassistenter även om vi i våra budgetar avsatte 

mer pengar, samt att lönetillägget på skolor med hög 

socioekonomiskt index bibehålls.  

 

I verksamhetsplan och budget för 2019 specificeras ett antal 

prioriteringar på bland annat trygghet, minskad administration 

och digitalisering. Dessa stödjer vi. Dessutom görs insatser på 

två nya CSI-grupper och på obligatoriskt prao, vilket vi även 

ställer oss positiva till då strategin som ligger till grund för 

förslaget togs under vår majoritet.  

 

Samtidigt är det viktigt att dessa insatser inte tränger undan 

andra viktiga satsningar på exempelvis kompetensförsörjning då 

båda behövs. Det behövs bland annat fler utbildade lärare i 

fritidshem för ökad personaltäthet. Då fritidshemmen nyligen 

fått en ny läroplan är det viktigt att de som arbetar där får fler 
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kollegor i form av utbildade barnskötare, och fritidspedagoger 

för att kunna leva upp till intentionerna i den nya planen.  

Detsamma gäller förskolan som är den del är majoritetens 

ambitionsnivå ligger lägre än våra båda partiers. En rejäl 

satsning behövs på förskolan både i verksamheteten och för att 

öka personaltätheten. 

 

I verksamheten finns också ett uppdrag om att utreda en 

kulturpeng för stadens elever. Men stadens grundläggande 

strukturer har redan idag goda förutsättningar för att barn och 

unga ska tillförsäkras kulturupplevelser. En kulturpeng i skolan 

riskerar att bli ett flyktigt och okontrollerbart system, där kultur 

fördelas utifrån marknadens logik. 

 

Vi ställer oss mycket skeptiska till den nya indikatorn angående 

andel upphandlad verksamhet i konkurrens för året 2019.  

Det är ett tydligt ideologiskt motiverat uttryck för majoritetens 

iver att på alla sätt konkurrensutsätta stadens verksamhet, 

snarare än att fokusera på skolutveckling. 
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§ 7  

Tillgänglighet i offentlig miljö och till stadens service, nr 7, 
2018 

 
Svar på remiss från stadsrevisionen, dnr 3.1.3-89/2018. 

  
 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till stadsrevisionen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

4 december 2018, dnr 1.4.1-8944/2018. 

 

Utbildningsförvaltningen har fått revisionsrapport 7/2018 om 

tillgänglighet i offentlig miljö och till stadens service på remiss 

från Stadsrevisionen. Stadsrevisionens granskning visar att 

stadens nämnder och styrelser behöver utveckla sin styrning och 

uppföljning för att leva upp till budgetens ambitioner om 

tillgänglighet i stadens skollokaler samt till 

samhällsinformation. Inom utbildningsförvaltningens 

ansvarsområden berör rapporten i första hand arbetet med att 

åtgärda enkelt avhjälpta hinder för tillgänglighet i stadens 

skollokaler, samt förvaltningens webb-baserade information till 

medborgare. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samverkan med grundskoleavdelningen och 

kommunikationsenheten. Utbildningsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor har givits möjlighet att inkomma med 

synpunkter i ärendet. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden överlämnar 

förvaltningens tjänsteutlåtande till stadsrevisionen som svar på 

remissen, samt att beslutet justeras omedelbart med anledning 

av remissens svarstid. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  
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§ 8  

Kunskapsresultat i grundskolan, nr 5, 2018 

 
Svar på remiss från Stadsrevisionen, dnr 3.1.3-88/2018 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till stadsrevisionen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

17 januari 2018, dnr 1.4.1-8943/2018. 

 

Stadsrevisionen har genomfört en granskning för att bedöma om 

utbildningsnämnden har rutiner och arbetssätt för att förbättra 

kunskapsresultaten i svenska och matematik i årskurs 1 till 3 i 

stadens grundskolor. Den sammanfattande bedömningen är att 

utbildningsnämnden har rutiner och arbetssätt för insatser i 

svenska och matematik. Det är dock svårt att i 

resultatuppföljningen avläsa om insatserna ger avsedda effekter. 

Revisionskontoret ser också vikten av att nämnden som 

huvudman för de kommunala grundskolorna ser över 

möjligheten att ta fram en mer nyanserad resultatuppföljning i 

svenska och matematik än den som följer de nationella 

inrapporteringskraven och som avser andel elever som uppnår 

kravnivån på de nationella proven. 

 

Förvaltningen har under flera år haft fokus på att stärka och 

utveckla det systematiska kvalitetsarbetet. Förvaltningen 

redogör för detta utvecklingsarbete och hur stödinsatser 

dokumenteras och följs upp. När det gäller en mer nyanserad 

resultatuppföljning i årskurs 3 menar förvaltningen att vilken 

form av differentiering som Stadsrevisionen avser är oklart 

eftersom det i årskurs 3 inte finns betyg.  

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen i samverkan 

med avdelningen för utveckling och samordning. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 

överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till Stadsrevisionen 

som svar på remissen. Beslutet föreslås bli justerat omedelbart 

med anledning av svarstiden för yttrandet 
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Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  
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§ 9  

Förslag till förändringar av nationella program samt förslag 
till förordning om försöksverksamhet inom 
gymnasieskolan 

 
Svar på remiss från kommunstyrelsen dnr KS 2019/79 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

25 januari 2019, dnr 1.6.1-656/2019. 

 

Skolverket har fått i uppdrag att förbereda och föreslå ändringar 

i handels-och administrationsprogrammet i gymnasieskolan 

samt att föreslå en försöksverksamhet med en inriktning mot 

handelsområdet på ekonomiprogrammet inom gymnasieskolan. 

 

De remitterade förslagen avseende examensmål och 

programstruktur för handels- och administrationsprogrammet är 

revideringar av befintliga styrdokument. Förutom detta lämnas 

också förslag till förordning för försöksverksamhet med en 

inriktning mot handelsområdet på ekonomiprogrammet inom 

gymnasieskolan. 

 

Förvaltningen anser att en inriktning inom ekonomiprogrammet 

med utrymme för praktik kan gynna en del elever och anser att 

en försöksverksamhet i så fall är lämplig. Dock kan en 

inriktning mot handelsområdet inom ekonomiprogrammet 

ytterligare utarma handelsprogrammet som redan nu har tappat i 

attraktivitet.   

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom gymnasieavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden godkänner 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. Beslutet 

justeras omedelbart. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  
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§ 10  

Förbättra elevhälsan på Stockholms stads grundskolor 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr KS 2018/807 
 
 
Beslut 

Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande 

till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

14 december 2018, dnr 1.6.1-9989/2018. 

 

Martin Westmont, SD, har väckt en motion i 

kommunfullmäktige om att förbättra elevhälsan på Stockholms 

stads grundskolor. Motionen har skickats på remiss till 

utbildningsnämnden. Martin Westmont föreslår att 

kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att 

genomföra en översyn hur resursfördelningen ser ut mellan 

kommunens skolor för att tillförsäkra att alla elever i 

Stockholms stad får en likvärdig tillgång till elevhälsans 

resurser. 

 

Förvaltningen fortsätter att stödja utvecklingen av det lokala 

elevhälsoarbetet med fokus på det förebyggande och 

hälsofrämjande perspektivet i såväl grundskolor som 

gymnasieskolor. Elevhälsan ska användas på ett systematiskt 

sätt som en resurs i arbetet med att stödja elevernas utveckling 

mot utbildningens mål. Alla skolor ska präglas av ett 

förhållningssätt som skapar ett fysiskt, psykiskt och socialt 

välbefinnande hos eleverna. Genom nuvarande 

resursfördelningssystem ges alla skolor mer likvärdiga 

förutsättningar att kunna bygga upp en elevhälsa som motsvarar 

elevernas behov. Förvaltningen ser därför inget behov av att 

göra en sådan översyn av resursfördelningen som föreslås i 

motionen. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen i samverkan 

med avdelningen för stöd kring lärande och elevhälsa. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 

överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen 

som svar på remissen. 
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Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  
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§ 11  

Satsa på den kommunala Örbyskolan F-9 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr KS 2018/1536 

 
Beslut 

Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande 

till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

27 december 2017, dnr 1.6.1-10704/2018. 

 

Ulf Walther (S) har ställt en motion till kommunfullmäktige om 

att satsa på den kommunala Örbyskolan F-9. Ulf Walthers syfte 

med sin motion är att säkerställa att den politiska inriktningen 

om att Örbyskolan ska ha permanent kapacitet för årskurserna 

F-9 ska ligga fast. 

 

Förvaltningen har, utifrån elevprognoserna på kort och lång sikt, 

startat tre utbyggnadsprojekt i närområdet för att tillgodose 

behovet av högstadieplatser. När dessa projekt är färdigställda 

finns det inte längre något behov av en F-9 organisation på 

Örbyskolan. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen i samarbete 

med avdelningen för ekonomi och styrning. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

 
Yrkande 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag. 

 

Vice ordförande Olle Burell (S) m.fl. framlade ett eget förslag 

till beslut och yrkade bifall för detta. 

 

Tina Kratz (V)  m.fl. framlade ett eget förslag till beslut och 

yrkade bifall för detta. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  
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Reservation 

Vice ordförande Olle Burell (S) m.fl. reserverade sig mot 

nämndens beslut till förmån för eget förslag: 

 

Vi föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande 

 

1. Att utbildningsnämnden bifaller motionen 

2. Därutöver vill anföra följande 

 

Socialdemokraterna vill att Örbyskolan ska förses med en 

permanent tillbyggnad som säkerställer att högstadiet består. 

Med ett ökat elevunderlag såväl i området som i Rågsved anser 

vi att förvaltningen fortsatt ska undersöka förutsättningarna för 

Örbyskolan som permanent F-9-skola. Att permanenta 

Örbyskolans högstadium skulle bidra till kontinuitet för 

eleverna, vilket är viktigt för elevernas lärande och skolgång. 

Det är dessutom en mycket uppskattad skola bland föräldrar och 

lärare. 

 

 

Tina Kratz (V)  m.fl. reserverade sig mot nämndens beslut till 

förmån för eget förslag: 

 

Förslag till beslut: 

 

1. Utbildningsnämnden beslutar att i huvudsak godkänna     

      förvaltningens förslag till svar på remissen 

2. Därutöver vill vi framföra följande. 

 

Vänsterpartiet har en vision för de kommunala 

högstadieskolorna i Vantör, som innebär att elever med olika 

bakgrund och från olika stadsdelar får mötas varje dag i 

klassrummet. En jämlik skola med socioekonomiskt blandade 

klasser ger de bästa kunskapsresultaten.  

Motionären har goda ambitioner med förslaget att bygga ut 

Örbyskolan till en F-9-skola, men vi tror inte att det är rätt väg 

att gå för att bryta skolsegregationen i Vantör. I Rågsved lades 

till och med det enda högstadiet ner för några år sedan. Vi skulle 

gärna se en större högstadieskola i Högdalen som kan attrahera 

barn från hela Vantör. Vår uppfattning är att en utbyggnad av 

högstadieplatser bör göras så att de ligger så centralt som 

möjligt i Vantör, och inte i ytterkanterna av området, för att 

bidra till så blandade klasser som möjligt.  

Vi inspireras av Nyköpings kommun, som gjorde om 

skolorganisationen för högstadiet, och därmed uppnådde mer 

blandade högstadieklasser än i tidigare organisation. Vi anser att 

varje stadsdel i Vantör ska ha en bra kommunal skola för låg- 

och mellanstadiet, så att de yngre barnen har nära till skolan. 

Därför vill vi exempelvis bygga ut Snösätraskolan i Rågsved. 
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Och därför ser vi även positivt på att bygga utöka Örbyskolan 

med en parallell F-6. 

Utbildningsförvaltningen hänvisar i sitt svar på motionen till att 

en ombyggnation till F-9 är olämpligt av flera skäl, bland annat 

en pågående utbyggnad av tre andra högstadieskolor i närheten 

av Örbyskolan. Huruvida utbyggnaden av Sjöängsskolan, 

Sturebyskolan och Bäckahagens skola även är tänkt att räcka till 

Rågsvedsbarnens behov av högstadieplatser framgår inte av 

ärendet, så det behöver klargöras. 
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§ 12 

Programpriser och strukturtillägg inom gymnasieskolan 
2019  

 
Svar på remiss från Storsthlm 

 
Beslut 

Som svar på remissen ”Programpriser och strukturtillägg inom 

gymnasieskola 2019” hänvisas till vad som sägs i 

stadsledningskontorets tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

30 januari 2019, dnr 1.6.1-868/2019. 

 

Programpriserna för gymnasiet uppräknas årligen, efter dialog 

med kommunledningarna i Stockholms län. Storsthlm har 

lämnat förslag om uppräkning av programpriser och 

strukturtillägg 2019 för gymnasieskolan med 1,8 procent. 

 

Stockholms stad tar emot ett stort antal gymnasieelever från 

andra kommuner och får kostnadsersättning för dessa enligt 

programprislistan. Att ersättningen är tillräcklig för att täcka 

skolornas kostnader är viktigt för att uppnå stadens mål 1.3 I 

Stockholm når barn sin fulla potential då Stockholms skolor och 

förskolor är de bästa i Sverige. Stadsledningskontoret 

konstaterar att uppräkningen av programpriserna ligger något 

under den indexerade kostnadsökningen för gymnasieskolans 

verksamheter. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts av stadsledningskontorets avdelning för 

välfärdsstyrning i samverkan med utbildningsnämnden. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

Som svar på remissen ”Programpriser och strukturtillägg inom 

gymnasieskola 2019” hänvisas till vad som sägs i 

stadsledningskontorets tjänsteutlåtande. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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§ 13 

Avtal om idéburet offentligt partnerskap med stiftelsen 
Berättarministeriet 

 
 Beslut 

1. Utbildningsnämnden beslutar att ingå idéburet partnerskap  

      med stiftelsen Berättarministeriet enligt bilagt avtal.  

2. Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att  

      underteckna idéburet offentligt partnerskap med stiftelsen  

      Berättarministeriet enligt bilagt avtal. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

18 december 2018, dnr 1.7.1-11349/2018. 

 

Stiftelsen Berättarministeriet har efterfrågat idéburet offentligt 

partnerskap (IOP) med utbildningsnämnden. Förvaltningen 

bedömer att stiftelsen Berättarministeriet har ett specifikt 

arbetssätt och kompetens samt att verksamheten genomförs på 

ett sätt som är ett komplement till skolornas verksamhet.  

 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden ingår idéburet 

offentligt partnerskap med stiftelsen Berättarministeriet samt 

delegerar till utbildningsdirektören att underteckna idéburet 

offentligt partnerskap med stiftelsen Berättarministeriet enligt 

bilagt avtal. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen i samverkan 

med avdelningen för ekonomi och styrning. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden ingår idéburet 

offentligt partnerskap med stiftelsen Berättarministeriet samt 

delegerar till utbildningsdirektören att underteckna idéburet 

offentligt partnerskap med stiftelsen Berättarministeriet enligt 

bilagt avtal. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  
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§ 14  

Avtal med staten om att Stockholms stad ska anordna 
förberedande dansarutbildning i grundskolans årskurs 4-9 
samt yrkesdansarutbildning i gymnasieskolan  
 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden beslutar att ingå avtal med staten om  

      att Stockholms stad ska anordna förberedande  

      dansarutbildning i grundskolans åk 4-9 och  

      yrkesdansarutbildning i gymnasieskolan. 

2. Utbildningsnämnden beslutar ge utbildningsdirektören i  

      uppdrag att teckna avtalet. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

8 januari 2019, dnr 1.7.1-140/2019. 

 

Hösten 2010 tog riksdagen beslut om att inrätta en ny 

dansarutbildning i Sverige. Den 13 januari 2011 utfärdade 

regeringen en ny förordning om dansarutbildningen. 

Förordningen anger bland annat att regeringen beslutar om vilka 

enskilda och offentliga huvudmän som får anordna särskild 

utbildning i form av förberedande dansarutbildning i sin 

grundskola och yrkesdansarutbildning i sin gymnasieskola. 

Staten ska träffa avtal med huvudmännen om anordnandet av 

dansarutbildningen. Stockholms stad har erbjudits att skriva 

avtal med staten avseende förberedande dansarutbildning med 

högst 115 utbildningsplatser och yrkesdansarutbildning med 

högst 66 utbildningsplatser. Elevboendet ska enligt avtal 

dimensioneras för maximalt 50 elever. Avtalen gäller befintlig 

verksamhet och tidigare avtal skrevs 2011 men sades upp till 

sista december 2018. Ändring i de nya avtalen gäller 

fastställandet av statsbidragsbeloppen. Dessa ska enligt avtalen 

fastställas årligen av regeringen. 

 

Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 

beslutar att ingå avtal med staten om att Stockholms stad ska 

anordna förberedande dansarutbildning i grundskolans åk 4-9 

och yrkesdansarutbildning i gymnasieskolan samt ger 

utbildningsdirektören i uppdrag att teckna sådant avtal. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom gymnasieavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 

beslutar att ingå avtal med staten om att Stockholms stad ska 

anordna förberedande dansarutbildning i grundskolans åk 4-9 
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och yrkesdansarutbildning i gymnasieskolan samt ger 

utbildningsdirektören i uppdrag att teckna sådant avtal. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  
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§ 15  

Delegation upphandling av utbildningar i 

livsmedelssäkerhet för grund- och gymnasieskolor i egen 

regi 

Beslut 

Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 

besluta om förfrågningsunderlag, tilldelningsbeslut, teckna 

ramavtal, besluta om förlängningar, förändringar och tillägg till 

ramavtal gällande utbildningar i livsmedelssäkerhet för grund- 

och gymnasieskolor i egen regi. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

18 december 2018, dnr 2.4.2-10594/2018. 

 

Utbildningsförvaltningen behöver genomföra en upphandling av 

utbildningar i livsmedelssäkerhet för att säkerställa en god 

personalkompetens för hantering av livsmedel och specialkost. 

Upphandlingen omfattar även stöd i systemet för egenkontroll. 

 

Samtliga grund- och gymnasieskolor i egen regi kommer genom 

detta avtal att kunna tillgodose sina behov av utbildningar i 

livsmedelssäkerhet och stöd i systemet för egenkontroll.  

 

Det nya avtalet planeras träda i kraft under juni 2019. Ramavtal 

kommer att tecknas för två år med möjlighet till förlängning i ett 

plus ett år. Det sammanlagda kontraktsvärdet uppskattas till 

cirka 2,5 miljoner kronor. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden delegerar till 

utbildningsdirektören att besluta om förfrågningsunderlag, 

tilldelningsbeslut, teckna ramavtal, besluta om förlängningar, 

förändringar och tillägg till avtalet i upphandlingen av 

utbildningar i livsmedelssäkerhet för grund- och gymnasieskolor 

i egen regi 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Olle Burell (S) m.fl. samt Tina Kratz (V) m.fl.  

anmälde ett särskilt gemensamt uttalande enligt följande: 
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Förslaget till utbildningsnämnden är att delegera till 

utbildningsdirektören att besluta om förfrågningsunderlag, 

tilldelningsbeslut, teckna ramavtal, besluta om förlängningar, 

förändringar och tillägg till ramavtal. Vi vill vid delegation av 

upphandlingar att det tydligt ska finnas med krav på 

kollektivavtalsliknande villkor där krav på bland annat lön, 

semester och arbetstid ska finnas med, för att på så vis säkra 

goda arbets- och anställningsvillkor för personalen hos de 

leverantörer utbildningsnämnden kontrakterar. 
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§ 16  

Delegation upphandling av ramavtal gällande 
bemanningstjänster till de pedagogiska verksamheterna 

 
Beslut 

Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 

besluta om förfrågningsunderlag, tilldelningsbeslut, teckna 

ramavtal, besluta om förlängningar, förändringar och tillägg till 

ramavtal gällande bemanningstjänster till de pedagogiska 

verksamheterna. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

23 december 2018, dnr 2.4.2-11170/2018. 

 

Utbildningsförvaltningen avser påbörja en ny upphandling av  

gemensamma ramavtal avseende bemanningstjänster för 

inhyrning till de pedagogiska verksamheterna i kommunal regi. 

Syftet med upphandlingen är att de pedagogiska verksamheterna 

ska ha möjlighet att vid kortare vakanser hyra in vikarier. 

Nuvarande personalkategorier kommer att utökas till att även 

omfatta speciallärare, specialpedagoger samt studie- och 

yrkesvägledare (SYV) för att ersätta tidigare ramavtal för 

skolstöd. Upphandlingen genomförs tillsammans med de 

stadsdelsnämnder som väljer att ansluta sig. Flera ramavtal 

kommer att tecknas inom ramavtalsområdet bemanningstjänster 

pedagogiska verksamheter då respektive personalresurs har egna 

ramavtal. Nya ramavtal planeras träda i kraft 2020-07-31.    

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts av avdelningen för ekonomi och styrning i 

samarbete med grundskoleavdelningen och 

gymnasieavdelningen.  

 

Inför upphandlingen har styrgrupp, operativ styrgrupp samt 

arbetsgrupp tillsatts med representanter från grund- och 

gymnasieavdelningen samt HR-enheten vid avdelningen för 

personal och kompetensförsörjning. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden delegerar till 

utbildningsdirektören att besluta om förfrågningsunderlag, 

tilldelningsbeslut, teckna ramavtal, besluta om förlängningar, 

förändringar och tillägg till ramavtal gällande 

bemanningstjänster till de pedagogiska verksamheterna. 
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Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Olle Burell (S) m.fl. samt Tina Kratz (V) m.fl.  

anmälde ett särskilt gemensamt uttalande enligt följande: 

 

Förslaget till utbildningsnämnden är att delegera till 

utbildningsdirektören att besluta om förfrågningsunderlag, 

tilldelningsbeslut, teckna ramavtal, besluta om förlängningar, 

förändringar och tillägg till ramavtal. Vi vill vid delegation av 

upphandlingar att det tydligt ska finnas med krav på 

kollektivavtalsliknande villkor där krav på bland annat lön, 

semester och arbetstid ska finnas med, för att på så vis säkra 

goda arbets- och anställningsvillkor för personalen hos de 

leverantörer utbildningsnämnden kontrakterar. 
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§ 17  

Delegation upphandling av ramavtal gällande 
ombyggnadsarbeten och byggservice  
 
Beslut 

Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 

besluta om förfrågningsunderlag, tilldelningsbeslut, teckna 

ramavtal, besluta om förlängningar, förändringar och tillägg till 

ramavtal gällande ombyggnadsarbeten och byggservice. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

23 december 2018, 2.4.2-11458/2018. 

 

Utbildningsförvaltningen avser påbörja en ny upphandling av ett 

lokalt ramavtal avseende ombyggnadsarbeten och byggservice 

omfattande el, VVS, måleri, golv och markarbeten då tidigare 

avtal har löpt ut. Avtalsperioden är 2019-09-01 till och med 

2021-08-31 med möjlighet till förlängning i ett plus ett år, dock 

längst till och med 2023-08-31. Upphandlingens kontraktsvärde 

under avtalsperioden inklusive option om förlängningar 

uppskattas till 30 miljoner kronor. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samarbete med grundskoleavdelningen och 

gymnasieavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden delegerar till 

utbildningsdirektören att besluta om förfrågningsunderlag, 

tilldelningsbeslut, teckna ramavtal, besluta om förlängningar, 

förändringar och tillägg till ramavtal gällande 

ombyggnadsarbeten och byggservice. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Olle Burell (S) m.fl. samt Tina Kratz (V) m.fl.  

anmälde ett särskilt gemensamt uttalande enligt följande: 

 

Förslaget till utbildningsnämnden är att delegera till 

utbildningsdirektören att besluta om förfrågningsunderlag, 

tilldelningsbeslut, teckna ramavtal, besluta om förlängningar, 

förändringar och tillägg till ramavtal. Vi vill vid delegation av 

upphandlingar att det tydligt ska finnas med krav på 



 Sammanträdesprotokoll 

Nr 01/2019 

Sida 31 (37) 

2019-01-31 

 

 

 

 

Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

kollektivavtalsliknande villkor där krav på bland annat lön, 

semester och arbetstid ska finnas med, för att på så vis säkra 

goda arbets- och anställningsvillkor för personalen hos de 

leverantörer utbildningsnämnden kontrakterar. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

 
§ 18  

Delegation upphandling av ramavtal gällande reparation 
och underhåll av storköksutrustning  
 
Beslut 

Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 

besluta om förfrågningsunderlag, tilldelningsbeslut, teckna 

ramavtal, besluta om förlängningar, förändringar och tillägg till 

ramavtal gällande reparation och underhåll av 

storköksutrustning. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

23 december 2018, dnr 2.4.2-11460/2018. 

 

Utbildningsförvaltningen avser påbörja en ny upphandling av ett 

lokalt ramavtal avseende reparation och underhåll av 

storköksutrustning i syfte att minimera kostsamma reparationer 

och/eller utbyte av befintlig utrustning. Avtalsperioden är 2019-

09-01 till och med 2021-08-31 med möjlighet till förlängning i 

ett plus ett år, dock längst till och med 2023-08-31. 

Upphandlingens kontraktsvärde under avtalsperioden inklusive 

option om förlängningar kan uppskattas till 10 miljoner kronor. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samarbete med grundskoleavdelningen och 

gymnasieavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden delegerar till 

utbildningsdirektören att besluta om förfrågningsunderlag, 

tilldelningsbeslut, teckna ramavtal, besluta om förlängningar, 

förändringar och tillägg till ramavtal gällande reparation och 

service av storköksutrustning. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Olle Burell (S) m.fl. samt Tina Kratz (V) m.fl.  

anmälde ett särskilt gemensamt uttalande enligt följande: 

 

Förslaget till utbildningsnämnden är att delegera till 

utbildningsdirektören att besluta om förfrågningsunderlag, 

tilldelningsbeslut, teckna ramavtal, besluta om förlängningar, 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

förändringar och tillägg till ramavtal. Vi vill vid delegation av 

upphandlingar att det tydligt ska finnas med krav på 

kollektivavtalsliknande villkor där krav på bland annat lön, 

semester och arbetstid ska finnas med, för att på så vis säkra 

goda arbets- och anställningsvillkor för personalen hos de 

leverantörer utbildningsnämnden kontrakterar. 
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stockholm.se 

 

§ 19  

Föreläggande vid vite att fullgöra skolplikten 

Beslut 

Beslutet publiceras inte på Insyn 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

 

 
§ 20  

Prövning av beslut om avstängning av elev i 
gymnasieskolan   
 
Beslut 

Beslutet publiceras inte på Insyn 
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§ 21 

Prövning av beslut om avstängning av elev i 

gymnasieskolan   

Beslut 

Beslutet publiceras inte på Insyn 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

 

 

 
§ 22 

Övriga frågor 

Utbildningsdirektören Lena Holmdahl informerade om det 

pågående arbetet med Skolplattformen.  


